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Abstract (en)
A flexible pouch (2) having a top edge is fastened to a dispenser endpiece (3) made of plastics material and comprising a tubular body and two
opposite fins (20). A projection (24) is included over a fraction of the length of each fin, forming an abutment for the top edge of the pouch. The
tubular body includes an axis and defines an inlet orifice (14) and a dispenser orifice (11). The fins are situated on either side of the tubular body,
and each fin includes a tapering portion having two downwardly converging opposite faces. An independent claim is included for a dispenser
endpiece for packaging and dispenser device.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un dispositif de conditionnement et de distribution comportant une poche souple (2) et un embout de distribution
(3) sur lequel la poche est fixée, cet embout de distribution comportant : - un corps tubulaire (8) ayant un axe (Y) et définissant au moins un orifice
d'entrée (14) et un orifice de distribution (11), - deux ailettes (20) sensiblement diamétralement opposées, situées de part et d'autre du corps (8),
ces ailettes (20) ayant au moins une portion présentant deux faces opposées (23) convergeant vers le bas, les ailettes (20) comportant sur au moins
une portion de leur longueur un relief (24) formant une butée de positionnement pour un bord supérieur de la poche.
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